

德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零一五年一月一日至六月三十日)
Telford Plaza Special Privilege Program (From 1 Jan 2015 to 30 Jun 2015)

**** 請於享用優惠前出示有效證明文件 Please present a valid privilege card before enjoying the offers**

* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人 We offer special shopping privilege to the following organizations and card holders:

Group Name		共同條款細則:
1	MTR商場優惠卡 MTR Malls Privilege Card	1 此優惠只適用於德福廣場商店
2	港鐵公司 MTR Corporation	2 此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款
3	恒生銀行 Hang Seng Bank	3 此優惠不可與其他優惠項目同時使用
4	香港迪士尼樂園 Hong Kong Disneyland	4 購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效
5	香港城市大學專上學院 Community College of City University	5 參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知
6	香港大學專業進修學院 HKU School of Professional and Continuing Education	6 如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權
7	香港中華基督教青年會 Chinese YMCA of Hong Kong	Generic Terms & Conditions :
8	馬士基集團香港有限公司 Maersk Hong Kong Limited	1 This offer can be used at Telford Plaza shop only
9	丹馬士環球物流(香港)有限公司 Damco Hong Kong Limited	2 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable
10	其士集團 Chevalier Group	3 This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons
11	電訊盈科 PCCW	4 Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable
12	中國電信國際有限公司 China Telecom Global Limited	5 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice
13	中國建設銀行(亞洲) China Construction Bank(Asia)	6 In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants

健康美容 Health & Beauty

No.	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	商店電話 Telephone number	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details Special Terms & Conditions
1	G4A	Dior Beauty	2968 8229	<p>享用60分鐘完美活膚面部護理服務乙次(預約服務費用:HK\$880)，所有費用可換取同等價值之Dior護理產品。</p> <p>條款及細則:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 敬請預約服務。每位顧客限享用服務乙次 2. Dior美妍客戶服務熱線：(852)29700608 	<p>Enjoy 60-min Capture Total Facial Treatment with a booking deposit of HK \$800, which is fully redeemable for Dior skincare products.</p> <p>Terms and conditions;</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Appointment in advance is required; One-time offer per customer. 2. Dior Beauty Customer Service Hotline: (852) 29700608
2	G72	SK-II	2753 9033	<p>免費享用MagicRing專業皮膚分析服務乙次，完成後可免費獲適合閣下膚質之試用裝乙件。</p> <p>條款及細則:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 禮品數量有限，先到先得，換完即止 2. 此優惠不可兌換現金及不可與其他折扣，現金券及其他推廣優惠同時使用 3. 如有任何爭議，SK-II 保留最終於決定權 	<p>Receive one complimentary trial size sample upon completion of Magic Ring skincare consultation.</p> <p>Terms and conditions</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Gifts are on a first come first served basis while stock lasts. 2. This offer is not exchangeable for cash and cannot be used in conjunction with any other discounts, coupons or other promotional offers. 3. In case of any dispute, SK-II reserves the right on final decision.
3	F13	Salon Sora	2311 0877	電髮、染髮、焗油、洗吹髮一律九折	Perm, Color, Oil treatment, shampoo Blow 10%discount
4	320-321	Sofina	2862 3319	<p>惠顧Sofina 正價貨品滿\$500，即可獲贈Sofina beaute 高濃度精華乳液旅行裝11g (價值HK\$110)</p> <p>贈品數量有限，送完即止。</p>	<p>Receive a complimentary SOFINA beaute enriched emulsion travel size 11g up on purchase of regular price products up to HK\$500</p> <p>Which stocks last.</p>
5	506-507	watsons	2606 8604	<p>惠顧滿\$200獨家送精美禮品一份。</p> <p>數量有限，送完即止。</p>	<p>Compliment gift with any purchase \$200 or above.</p> <p>While stock last</p>
6	608-609	ANGEL FACE	2152 0438	<p>優惠1;</p> <p>以優惠領HK\$268*體驗以下其中一項</p> <p>(1) 護理一次美肌：光緊亮麗面部護理 (標準價HK\$1,440)</p> <p>(2) 瘦身：光波緊膚儀瘦身療程 (標準價 HK\$1,670)</p> <p>(3) 紓緩：LMP養生淋巴護理 (標準價 HK\$1,976)</p> <p>*完成後預約費可於服務當日全數回贈標準價產品或作扣減療程之用。</p> <p>優惠2;</p> <p>(1) 購買療程滿HK\$10,000 (折實價)或以上，可獲10%療程回贈</p> <p>條款及細則:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 享用服務前，必先預約。每人只限使用以上優惠一次。 2. 以上優惠只限ANGEL FACE 新客戶 	<p>Offer 1;</p> <p>Enjoy one of the below treatments in special price of \$268*</p> <p>(1) Facial: Tonifying and tightening Facial Treatment (Standard price \$1,440)</p> <p>(2) Slimming: Soft laser and Light Slimming Treatment (standard price \$1,670)</p> <p>(3) Relax: LMP Lymphatic Drainage Body Treatment (Standard Price \$1,1976)</p> <p>*Reservation fee is fully redeemable or original of product or treatment on the day of service</p> <p>Offer2;</p> <p>(1) Upon purchasing treatment HK\$10,000 or above (net price), you will enjoy 10% treatment rebate.</p> <p>Terms and Conditions:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. This offer cannot be used in conjunction with other privilege offers. 2. This offer is subjected to relevant terms and conditions. All matters are disputes will be subjected to the final decision of ANGEL FACE.

餐飲 Food and Beverage

No.	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	商店電話 Telephone number	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details Special Terms & Conditions
1	G98	吉敏.吉列豚	2756 3998	<p>惠顧滿\$100 即享9折優惠</p> <p>條款及細則:</p> <p>1.9折優惠適用於所有正價 價項目 (包括午市及晚市餐 牌上的正價項目)</p> <p>2.只限堂食, 另原價加一服務費</p> <p>3.指定之惠顧金額以 惠顧正價項目的實付金額計(不包括外攜食品)</p>	<p>spending of \$100 or above</p> <p>Terms and Conditions;</p> <p>1. 10% off applicable to all regular-priced items (includes those an lunch and dinner menus)</p> <p>2. Limited to dine-in only. Subject to 10% service charge levied on the original price.</p> <p>3. The designated spending amount is the net spending amount on regular priced items (excludes takeaway items)</p>
2	G99-100	牛陣	2346 7708	<p>優惠1</p> <p>晚市惠顧\$500 可享有9折優惠 (公眾假期及前夕、節日、平安夜及除夕除外)</p> <p>條款及細則:</p> <p>1.優惠只適用於星期一至五晚市, 由晚上6:00至11:30 (公眾假期及前夕、節日、平安夜及除夕除外)</p> <p>2.加一服務費按原價計算</p> <p>優惠2</p> <p>午市免費升級湯底</p> <p>條款及細則:</p> <p>1.客人享用午市定量或放題套餐, 均可以日式清湯價錢享用任何一款特別湯底或混合湯底</p> <p>2.優惠只適用於星期一至五午市, 由中午12:00至下午06:00, 公眾假期及前夕、節日、平安夜及除夕除外</p>	<p>Offer1</p> <p>save 10% with consumption over \$500 in single food bill.</p> <p>Terms & Conditions:</p> <p>1. The offer valid on Monday to Friday from 6:00pm to 11:30pm (Except public holidays, the day before public holiday, Festival day, Christmas Eve and New Year eve) only.</p> <p>2.10% charge apply on original food bill.</p> <p>Offer2</p> <p>Free upgrade soup for lunch menu</p> <p>Terms & Conditions:</p> <p>1. Enjoy any 1 kind of soup Base or Double Combination soup with price of shabu shabu soup with consumption of lunch set or buffer style course</p> <p>2. The offer valid on Monday to Friday from 12:00 noon to 6:00pm(Except public holidays, the day before public holiday, Festival day, Christmas Eve and New Year Eve) only</p>
3	G102	Oliver's Super Sandwiches	2757 2662	<p>憑証於早上11時30分後惠顧任何產品每滿\$50, 即享\$5現金折扣優惠*。</p> <p>條款及細則:</p> <p>1. 優惠適用於星期一至日及公眾假期上午11時30分後。</p> <p>2. 請於落單前出示有效証件及聲明使用優惠(A126)。</p> <p>3. 優惠不適用於外送服務、獨立包裝小食、樽裝 / 罐裝飲品、特價產品/套餐、蛋糕產品及精選蛋糕下午茶餐。</p> <p>4. 優惠只適用於 Oliver's Super Sandwiches 德福廣場分店堂食及外賣自取。</p> <p>5. 優惠不可兌換現金及不可與其他優惠、折扣、特惠套餐或優惠券同時使用。</p>	<p>Enjoy HK\$5 cash discount on purchase of HK\$50 or above after 11:30am*.</p> <p>Terms and Conditions*</p> <p>1. This offer is valid after 11:30am from Monday to Sunday including public holidays.</p> <p>2. Please present valid identity card and mention the use of offer (A126) when placing order.</p> <p>3. This offer is not applicable to delivery oder, snack items, bottled/canned drinks, discounted items / combos, cake items and Oliver's Cake Temptation Tea Combo.</p> <p>4. This offer is valid for dine-in and take away at Oliver's Super Sandwiches Telford Plaza Branch only.</p> <p>5. This offer cannot be exchanged for cash and cannot be used in conjunction with any other offers, discounts or coupons.</p>
4	P41	Haagen-Dazs	2750 2868	<p>惠顧雙球雪糕可免費升級為三球雪糕</p> <p>條款及細則:</p> <p>1.只限外賣</p> <p>2.不包括乾冰 額外紙杯/甜筒需另行收費</p>	<p>Free upgrade from double scoop to triple scoop</p> <p>Terms and Conditions;</p> <p>1.For takeaway only</p> <p>2. Dry ice not included Extra cup/ cone will be charged</p>
5	413-414	麵屋一平安	2997 3233	<p>星期一至日全日9折優惠(下午茶除外)</p> <p>條款及細則:</p> <p>只限堂食;優惠不適用於加一服務費</p>	<p>Monday to Sunday Whole Day 10% Discount (excluding Tea-time)</p> <p>Terms & conditions;</p> <p>For dine-in only; Not applicable to 10% Service charge</p>
6	429	牛角日本燒肉專門店	3101 0128	<p>惠顧可享正價9折 (不適用於2月14日)</p> <p>*需以信用卡消費</p>	<p>Enjoy 10% off on regular priced items upon patronage (Not available on 14 Feb)</p> <p>*Bill Settlement by credit card is required</p>

7	520-523	翡翠拉麵小籠包	23059990	<p>星期一至五 9折優惠(除公眾假期, 節日及節日前夕)</p> <p>條款及細則: 折扣不包括加一服務及套餐</p>	<p>10% off o Monday - Friday (Excluding PH, Festive eve & Festive days)</p> <p>Terms & conditions Offer not applicable to 10 Service charge and set menus.</p>
8	529	大快活	28564471	<p>優惠1 - 惠顧任何中式早餐,可享\$2現金優惠 茶市優惠 優惠2 - 惠顧任何茶餐,餐飲免費升級紅豆冰 午晚市優惠 優惠3 - 於午晚市惠顧任何美食,即送熱飲/低糖凍綠茶/汽水一杯 優惠4 - 於晚市惠顧任何堂食,可以優惠價\$5加配凍飲/紅豆冰 一杯 優惠5 - 晚市惠顧滿\$45或以上,可享9折優惠</p> <p>條款及細則: 1: 請於落單前出示有效員工證件 2: 每次惠顧只限享用一項優惠 3: 早、午、茶、晚市 時間如下; 早市時間:上午7時至上午9時 午市時間:上午11時30分至下午2時 茶市時間:下午2時30分至下午5時30分 晚市時間:下午6 時開始</p>	<p>Please refer to Chinese version. For more details, please contact 28564471.</p>
9	602	稻香超級漁港	22433855	<p>星期一至五午市(中午12時-下午2時)及晚市(下午6時-晚上9時)可享 9折優惠</p> <p>條款及細則: 1.必須如在結賬前出示有效員工或會員證 2.只適用於星期一至 (星期六,日及公眾假期除外) 3. 只適用於中午12時至下午2時及下午6時至9時使用(入坐計) 4.不適用於廳房及抽酒席使用 5.不與其他優惠菜單,折扣菜單及皇席宴同時使用 6. 不可與其他現金卷及優惠卷同時使用(集團條碼現金卷除外) 7. 此優惠只限堂食,不設外賣及攜走</p>	<p>Enjoy 10% discount at 12pm-2pm and 6p-9pm, Mon-Fir.(except Saturday, Sunday and Public Holiday)</p> <p>Terms & Conditions: 1. Please present he valid identity card and acknowledge using this offer prior to bill statement. 2.This offer only from Monday to Friday (except Saturday, Sunday and Public Holiday) 3. This offer only valid on 12:00 to 14:00 &18:00 to 21:00 4.this offer is not vaild for VIPRooms and banquets. 5. This offer cannot be used in conjunction with other promotion dishes and The Royal Feast. 6. This offer cannot be used in conjunction with other cash coupons and promotional coupons. 7.This offer is valid for dine in only.</p>
10	603	金滿庭	37679699	<p>凡惠顧任何菜式, 可享九折優惠</p> <p>條款及細則: 1 優惠不適用於星期六、日及公眾假期、下午茶及外賣。 2 優惠不包括茶水巾茶、餐前小食及加一服務費</p>	<p>Enjoy 10% discount upon any dine-in consumption.</p> <p>Terms and Conditions; 1.This offer cannot be used on Saturdays, Sundays and public holidays, take away purchase and in conjunction with other promotion offers. 2.This offer is not application on service charge and afternoon tea.</p>

食品 Food

No.	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	商店電話 Telephone number	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details Special Terms & Conditions
1	G60	龍島美食店	2707 0829	購買正價貨品滿HK\$100,可享9折優惠 條款及細則: 不適用於購買蛋糕,現金券,囍咭及禮物籃	Enjoy 10% discount with regular price purchase over \$100 Terms and Conditions; Cannot be used to purchase cake/cash voucher/wedding voucher/ hamper
2	344	零食物語	2797 9967	凡購物滿HK\$100即可獲9折優惠 條款及細則: 1. 推廣不可與VIP咭及其他優惠同時使用。 2. 推廣不適用於購買禮券、優惠組合(如買一送一, HK\$10/3件等)及換購貨。	Enjoy 10% off upon purchase of HK\$100 or above Terms and conditions: 1.This offer cannot be used in conjunction with other promotional offer or VIP card. 2.This offer is not applicable to purchase of gift vouchers, combo price items (eg. "Buy 1 get 1 free", HK\$10 for 3 products, etc.) and redeemable items.

時裝/飾物/ 皮鞋/手袋 Fashion & Accessories/ Shoes /Bags

No.	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	商店電話 Telephone number	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details Special Terms & Conditions
1	G6	ShuTalk	2940 4833	正價貨品9折優惠, 減價貨品額外95折	10% off on regular-priced items and extra 5% off on discounted items.
2	G9A	Jill Scott	2756 2020	凡購買正價貨品 可享八折優惠 條款及細則: 不可與其他優惠同時使用	Enjoy 20% off on Regular or Fixed price items Terms and conditions; Cannot be used in conjunction with other promotional items
3	G15	Regina Miracle	2305 0938	正價貨品9折 條款及細則: 不適用於公價貨品	10% discount on regular priced items Terms and Conditions: Offer is not applicable to fixed price items
4	G26	STACCATO	2799 8459	正價貨品9折 條款及細則 皮具護理產品除外	10% off on regular-priced item Terms and Conditions; Exclude leather care products
5	G67	bread n butter	35717166	以正價購物滿HK\$1200, 可獲贈VIP會籍, 可獲9折優惠 (原價需要購物滿HK\$1800)	Net purchase HK\$1200 can join VIP, enjoy 10% off discount. (Normal net purchase HK\$1800).
6	G84	Lovedrose & Co.	2721 1393	購買任可正價貨品均可享有九折優惠	10%discount for purchase the regular priced items.
7	F11	Area0264	2424 0392	全部貨品九折	All items 10% off
8	F24	walkershop	2756 2127	購物滿\$500, 可當作\$50使用(指定貨品除外)	Enjoy \$50 cash discount upon net purchase of \$500(except selected items)
9	F26	Skechers	2485 8888	購買指定貨品獲9折優惠	Selected items in 10% discount.
10	309	Mousse	3514 4404	正價貨品可享九折優惠	10% off on regular-price items

11	310	Muse	2368 8064	優惠1. 正價貨品9折 優惠2. 天然水晶飾物系列(Gold Label) 正價8折 條款及細則： 不可與其他優惠同時使用 (包括會員折扣)及不適用於皮革及公價產品	Offer1. 10% off for regular-price items Offer2. 20% off for Gold Label Natural Crystal Collection Jewelleries Terms and conditions Cannot be used in conjunction with other promotions including VIP discount and cannot be applied on Leather products and fixed-price items.
12	314	Kate	2955 4398	購買任何正價貨品可享八折優惠	20% off on regular price items
13	351-352	Jipi Japa	3929 0317	購買任何正價貨品可享九折優惠 條款及細則： 不可與VIP優惠同時使用及不適用於皮鞋護理用品	10% off on regular price items Terms and Conditions: Cannot be used with VIP privileges and excluded leather care items
14	428	AQUA GIRL	2595 1168	享有七折優惠	30% off discount

運動用品 Sports Wear / Equipment

No.	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	商店電話 Telephone number	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details Special Terms & Conditions
1	F22	Marathon Sports	2798 9712	指定正價貨品9折 條款及細則： 公價及寄售貨品除外	10% off on selected regular-priced items. <u>Terms and Conditions:</u> Fixed priced and consignment items are excluded
2	353	Actif	2997 2050	指定正價貨品9折 條款及細則： 不適用於公價及寄售貨品	10% off on selected regular-priced items. Terms and Conditions; Fixed priced and consignment items are excluded

童裝 Kids Wear

No.	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	商店電話 Telephone number	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details Special Terms & Conditions
1	408	Chickeeduck	2997 2285	正價貨品9折優惠	10% off on regular price items
2	422	Mothercare	2997 3013	Mothercare品牌正價貨品95折優惠 條款及細則： 不可與其他優惠同時使用	5% off discount on mothercare branded regular priced items Terms and conditions: Cannot be used in conjunction with other promotional offers.

鐘錶/首飾 Watch/ Jewellery

No.	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	商店電話 Telephone number	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details Special Terms & Conditions
1	G9	Morellato	3421 2695	正價貨品85折優惠	15%discount on regular-price product
2	F4	Lukfook Jewellery	2783 2482	購買鑽石、天然翡翠、珍珠、寶石或K金首飾，即可獲92折優惠。(定價、特價、專利、精品廊及鐘錶貨品除外)	8% discount upon purchase of any diamond, natural fei cui (jadeite), pearl, gemstones or K-gold items. (Fixed-priced, special-price, licensed, Collector Series items and timepieces excluded.)
3	F22A	Just 925	2749 9960	購買滿HK\$500可獲85折	Buy \$500 can get 15% off
4	P51	Chow Sang Sang	3105 9558	正價鑲嵌珠寶及k金飾品95折 條款及細則: 1 優惠不適用於購買純金產品，裸鑽，企業禮品，手錶及指定產品 2 有關指定產品詳情請向店員查詢	Enjoy 5% off on gem-set jewellery and K-gold items Terms and Conditions 1 Offer is not valid on purchase of pure gold item, loose stones, corporate gifts, watches and selected items 2 Please contact our staff for excluded items
5	P53	PN	2345 6623	凡購My Pinky Rings 系列貨品，可享9折優惠	10% off for My Pinky Rings collection.

音樂/影視/消閒娛樂 Music/ Leisure & Entertainment

No.	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	商店電話 Telephone number	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details Special Terms & Conditions
1	612-614	美國冒險樂園	2997 3035	半價入會優惠(半價\$10),申請成為美國冒險樂園會員(原價\$20元) 條款及細則: 每次只可申請一個會籍(新入會或續會均可)	50% discount for applying Jumpin USA membership (original price \$20) <u>Terms & Conditions:</u> It can be only applied for 1 membership only each time. (New membership or renewing membership)

電訊 Telecommunications

No.	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	商店電話 Telephone number	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details Special Terms & Conditions
1	G20A	Mobile House	2129 2780	所有手機配件9折 手機及電話咭除外	10% off discount fro all accessories Except mobile phone and mobile card
2	G41	Image Digital	2771 6838	購物可獲9折優惠 條款及細則: 1. 優惠不適用於任何分期付款之交易 2. 優惠不適用於公價及指定型號產品	Enjoy 10% off upon any purchase on regular priced items Term condition: 1. Not applicable to transactions by instalment payments 2. Not applicable to fixed priced and selected items.
3	G55	衛訊	82028699	購買正價配件產品可享9折優惠(指定產品除外)	10%off discount for any original price accessories (Excluding Selected Products)

家居廣場/家品/超市 Home Mark/Household/Supermarket

No.	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	商店電話 Telephone number	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details Special Terms & Conditions
1	519	Towngas	2963 3062	<p>凡購買爐具產品一台，可免費獲贈萬寧現金券壹佰圓。</p> <p>條款及細則： 1.此券不能兌換現金，倘若遺失將不獲補發。 2. 此優惠可與其他優惠同時使用</p>	<p>For purchase one unit of appliance product, Mannings cash coupon(\$100) will be offered.</p> <p>Terms and conditions: 1. This coupon cannot be redeemed for cash nor replaced if lost. 2. This offer can be used in conjunction with other promotion offers.</p>

文具書籍/ 攝影沖印

No.	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	商店電話 Telephone number	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details Special Terms & Conditions
1	509	突破書廊	2632 0367	<p>突破產品8折，其他9折</p> <p>條款及細則： 教科書及特價品除外</p>	<p>Breakthrough products: 20% off; Others: 10% off</p> <p>Terms and conditions: Textbooks and special items are not included</p>

參茸/ 藥業 Chinese Medicine / Dispensary

No.	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	商店電話 Telephone number	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details Special Terms & Conditions
1	304	位元堂	3526 6883	<p>購物滿\$300(折實價)，可享\$30折扣優惠</p>	<p>\$30 off when upon net purchase \$300</p>
2	305	官燕棧	3602 6661	<p>優惠1. 乾燕窩貨品正價9折(1兩起)</p> <p>優惠2 冬蟲夏草貨品正價85折(1兩起)</p> <p>條款及細則： 優惠不適用於網上或電話訂購</p>	<p>Offer 1 10% off upon purchase of regular-price dried bird's nest product (1 tael up)</p> <p>Offer 2 15% off upon purchase of regular-price cordyceps product (1 teal up)</p> <p>Terms and conditions Offer is not applicable for online or phone order</p>
3	306-307	東方紅	2794 3033	<p>優惠1. 憑有效指定卡到東方紅登記，可免費成為東方紅尊貴會員，額外贈送迎新禮品。</p> <p>優惠2. 購物滿\$200 (單一發票)即送東方紅龜苓膏1罐。</p> <p>條款及細則： 1. 請於付款前出示有效證件及聲明使用優惠 2. 每人憑有效證件只可申請一個會籍 3. 數量有限，贈品換完即止，查詢電話: 8198 2222</p>	<p>Offer 1 Free register for TFH VIP member and receive a welcome gift</p> <p>Offer 2 Upon purchase of HK\$200, enjoy an extra complimentary item.</p> <p>Terms and conditions; 1. Please present valid staff car and mention the use of special offer before payment. 2. Each valid card owner can apply for 1 membership only. 3. Limited quantity while supplies last. Enquiry hotline: 8198 2222</p>

銀行 Bank

No.	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	商店電話 Telephone number	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details Special Terms & Conditions
1	F19	ICBC (ASIA)	2262 9628	<p>本票/禮券\$0 手續費 (開票 定期存款客戶專享優惠) 開立新綜合帳戶, 豁免首2年月費。 申請信用卡可享\$50 超級市場禮券乙張或電影戲票2張。 條款: 所有優惠須受有關條款及細則約束, 詳情可向德福分行職員查詢。</p>	<p>Free of Charge for Gift Cheque, Cashier's Order (Exclusively for customers with fixed deposit) For new integrated account, the first 2 years monthly service fee will be waived. Enjoy \$50 supermarket coupon or 2 movie tickets for Credit Card application. Terms & Conditions: The above offers are subjects to the relevant terms and conditions. For details, please contact the staff of Telford Branch.</p>
2	P4/6	Cuoco Capital 國浩資本 Guoco Commodities 國浩期貨商品	3756 3333	<p>港股經紀佣金優惠: 透過國浩資本網上股票交易平台所進行的港股交易 (不包括任何新股認購) 之佣金收費率為交易金額之0.05%或38港元(每單交易計) (兩者以較高者為準)。 <u>條款及細則</u> 1) 港股經紀佣金優惠 (合稱「此優惠」) 由國浩資本有限公司(「國浩資本」) 提供, 德福廣場 - 商戶團體消費優惠計劃推廣期由2015年1月1日至2015年6月30日為止(包括首尾兩天)(「推廣期」)。 2) 此等優惠只適用於國浩資本的九龍灣德福分行「新證券客戶」在推廣期內透過國浩資本網上股票交易平台所進行的港股交易 (不包括任何新股認購), 不適用於透過客戶主任進行的任何交易。 3) 「新證券客戶」指推廣期內, 客戶出示港鐵商場優惠卡並成功於國浩資本有限公司(「國浩資本」) 開立新證券交易賬戶之人士(「新證券賬戶」), 不包括於開戶前6個月內曾於國浩資本持有何個人或聯名證券交易賬戶之人士。若推廣期內新開立之聯名賬戶其中一名賬戶持有人為國浩資本現有證券交易賬戶持有人, 則該聯名賬戶不會被視為新證券賬戶。 4) 「港股」指於香港交易所掛牌上市的證券。 5) 「國浩資本網上股票交易平台」指國浩資本提供的各類網上股票買賣渠道, 包括: 國浩網上交易平台、證券至尊、快易寶、掌中寶 (Android及iOS版本) 及錢龍。 6) 此優惠所提供之經紀佣金優惠 (不論折扣、豁免或回贈) 並不適用於股票存倉費、第三者徵收之其他交易費用如印花稅、交易徵費、交易費、新股認購有關之經紀佣金或中央結算系統股份交收費等。 7) 除另有註明外, 此等優惠不可與其他優惠同時使用。 8) 國浩資本保留隨時暫停、取消或更改全部或部份此等優惠或修訂此等條款及細則之權利而無須另行通知。如有任何爭議, 國浩資本保留最終決定權。 9) 此等條款及細則的中英文本如有歧異, 概以英文本為準。 <u>風險聲明:</u> 投資涉及風險。投資產品價格可升可跌, 甚至變成毫無價值。投資者不應只單獨基於本推廣而作出任何投資決定, 而應詳細閱讀及參考有關投資產品之風險披露聲明。本推廣並不構成、亦無意構成、也不應被解釋為要約或遊說投資於任何投資產品。除非閣下完全了解及願意承擔所涉及風險, 否則切勿投資。</p>	<p>Customers who trade HK Stocks (excluding IPO applications) via GCap Online Trading Platform can enjoy a brokerage commission rate at 0.05% of the transaction amount or HK\$38 (per transaction) (whichever is the higher) during the Promotion Period. General Terms & Conditions 1) HK Stock Brokerage Offer (collectively, the "Offer") are provided by GuocoCapital Limited ("GCap"), Telford Plaza Special Privilege Program promotion period of the Offers is from 1 January 2015 to 30 June 2015 (both days inclusive) ("Promotion Period"). 2) The Offers are only applicable to online HK Stocks trading (excluding IPO applications) conducted by new securities customers of GCap ("New Securities Customer") via GCap Online Trading Platform during the Promotion Period, not applicable to transactions conducted via Account Executive. 3) "New Securities Customer" means any person who show the MTR Mails Privilege Card and has opened a new securities trading account ("New Securities Account") successfully with GuocoCapital Limited ("GCap") within the Promotion Period and does not include customer who held any sole or joint securities trading account with GCap in the past 6 months. A joint account newly opened within the Promotion Period will not be considered as a New Securities Account if any of the account holders holds any existing securities trading account with GCap. 4) "HK Stocks" means the securities listed on the Hong Kong Stock Exchange. 5) "GCap Online Trading Platform" means the various online trading channels offered by GCap including GCap Trading Platform, GCap Securities Pro, EasyTrade, GCap Mobile (Android & iOS versions) & QianLong. 6) The brokerage commission offers (whether discount, waiver or rebate) under the Offers are not applicable to custody fees or other transactions costs levied by any third party such as stamp duty, transaction levies, trading fee, IPO application fee/commission or CCASS stock settlement fee etc. 7) The Offers cannot be used in conjunction with any other offers unless otherwise specified. 8) GCap reserves the right to amend these Terms & Conditions or suspend or withdraw or modify part or all of the benefits of the Offers at any time at its absolute discretion without notice. In the event of any dispute, the decision of GCap shall be final and conclusive. 9) Where there is any discrepancy between the English and Chinese versions of these Terms & Conditions, the English version shall prevail. Disclaimer: Investment involves risks. Prices of investment products may go up as well as down and may even become valueless. Investors should not only base on this marketing material alone to make any investment decision, but should read and refer to the risk disclosure</p>

參與商戶合共 Total No. of Participants: 52